
 
 
 
 
Verslag van de Ledenvergadering maandag 16 september 2024 
 
 
 
Aanwezig 
 

1. Peter balm 
2. Henk van Berkom 
3. Thieu Bijsterveld 
4. Brend Brevé 
5. Jacq van Brussel 
6. René van Dongen 
7. Bas Fabricius 
8. Henk Flinsenberg 
9. Ramona Geppert 
10. Harrie de Jong 
11. Hans van Kuringen 
12. Ruud van der Linden 
13. Jacq Linssen 
14. Ad Meeuwesen 
15. Frans Merkelbach 
16. Adriaan Nuijten 
17. Herman Obbink 
18. Frans Reulen 
19. Jo Sieben 
20. Peter Verbeek 
21. Jo Wijtzes 
 
 
Afgemeld: Marinus van der Weele 

 
 
 
 
 
 
 
 



1. Opening en welkom door de voorzitter 
 
- Als voorzitter opent Brend de vergadering 

 
- Fijn om een grote opkomst van 21 leden te zien 

 

 
2. Verslag vorige vergadering 18 maart 2024 

 

- Brend loopt in vogelvlucht het verslag door van vorige vergadering van 18 
maart 2024 
 

- De leden hebben verder geen opmerkingen over het verslag van 18 maart 
2024 waarbij het verslag ongewijzigd wordt vastgesteld 
 

 
 

3. Mededelingen vanuit het bestuur 
 
- Vertrekkende leden 

o Jan Arisse 
Jan heeft problemen met zijn handen en kan geen motor meer rijden en 
heeft zijn motor verkocht 

o Hans Brevé 
Hans heeft na zijn ongeluk te kampen met vermoeidheid en zal 
derhalve geen motor meer rijden 
 

- Nieuwe leden 
o Per januari hebben we dus 38 leden en er is dus mogelijkheid voor 2 

nieuwe leden 
 

- Ingelaste bijeenkomst Corine Toirkens 
o Op 15 april was er een extra bijeenkomst met Corine Toirkens 
o Onderwerp: Hoe te handelen bij een motorongeval 
o Dit was er zeer geslaagde avond met waarbij 21 leden aanwezige 

waren 
o Er werd onder andere veel aandacht besteed aan het gebruik en de 

kwaliteit van de helmen. Menigeen heeft daarna een nieuwe helm 
aangeschaft. 
 

- Bijzonderheden verreden ritten 
o We hebben een goede 4-daagse Voorjaarsrit gehad met 12 

deelnemers en droog weer. 
o Er is 1 rit afgelast vanwege het weer: rondje Eindhoven 
o Voor de rest zijn de dagritten goed verlopen, met een 1 keer een 

probleem met de motor van de ritleider, maar dat werd meteen 
opgevangen door een ander lid. 

o De Eifel rit begon heel nat maar was de rest van de dag droog 
o Rondje Breda was een kletsnatte rit van begin tot eind. 



o De 6-daagse Najaarsrit, met 10 deelnemers, was koud en soms nat 
maar ook heel vaak droog. Jammer van de problemen met de motor 
van Hans op de laatste dag. 

 

4. Financiën 

 

- Besteding oplopende reserves 

o Het saldo in kas is op dit moment iets meer dan € 1000,= 

o Er is dus ruimte om extra geld uit te geven  

o Het voorstel is om in augustus 2025 een BBQ te organiseren 

▪ Er is besloten tijdens deze vergadering voor een BBQ in 2025 

▪ Er worden verschillende partijen genoemd: AtotZ, De Akert 

▪ Bas wil wel bakken als dat nodig blijkt te zijn, vind hij leuk 

▪ PeterV, FransM en Bas nemen de organisatie op zich 

 

5. Rittencommissie 

 

- Succesvol in 2024 
o Er was een goede verdeling van de ritten onder de commissieleden 
o Alle commissieleden zijn in staat routes te maken/verbeteren 
o Op deze manier is er ook een spreiding van voorrijden 
o Op de dag zelf hebben we duidelijke ritleiders 
o Ook de taak voor afspraken voor koffie en lunch 

 
- Voortgang in 2025 

o In 2025 gaan we door met de rittencommissie 
o Met dezelfde bezetting 
o Graag input van leden voor nieuwe ritten 
o Er zijn al de nodige ritten doorgeven door sommige leden maar meer 

ritten zijn welkom zodat we een meer gevarieerde keuzes kunnen 
maken voor het jaarprogramma 2025 
 
 

6. Input jaarplan 2025 
 
- Data en duur voor- en najaarsrit 

o Voorjaarsrit: 4-daagse - 6 t/m 9 mei 2025 
o Najaarsrit: 4-daagse – 2 t/m 5 september 2025 
o De vraag aan de leden is gesteld wie eventueel een meerdaagse wil 

organiseren – geen van de aanwezige leden gaf aan dit te willen doen 
waardoor dit wederom bij het bestuur komt te liggen 

o Het verzoek aan de leden is om geschikte hotels voor de meerdaagse 
ritten door te geven aan de secretaris zodat we ook hier een goede 
keuze in kunnen maken 
 
 



7. Rondvraag 
 
- Henk van B 

In 2023 zat Henk ook in de rittencommissie en in 2024  niet meer. 
 
In 2023 was een proef om te kijken wat we nodig hadden en die is aan het 
einde van 2023 opgeheven. 
In 2024 is er op basis van de ervaringen in 2023 een nieuwe commissie 
samengesteld. 
 

- PeterV wijst op de mogelijkheden van de Enjoy Hotels 
De Enjoy Hotels hebben een All-In concept wat behoorlijk prijsgunstig kan zijn. 
 
We zullen het meenemen in de overwegingen echter Enjoy heeft zijn 
aanbiedingen gebaseerd op 5 dagen en onze meerdaagse reizen zijn 4 dagen 
 

- Herman noemt Hotel den Brabander in Winterberg als mogelijkheid 
 

- Ad noemt de MoHo (Motor Hotels) als mogelijkheid 
 

- Jo Sieben heeft geen behoefte aan een benenstrek moment in de namiddag 
van de dagritten 
 

De meeste leden hebben die behoefte wel dus houden we dat erin 
 

- Bas vind het jammer dat we op maandagen vergaderen i.v.m. zijn bridgen 

Het Kwetternest is vol bezet en wij hebben alleen de mogelijkheden om op de 
maandagen te vergaderen 

- Harrie noemt het Roemer hotel in Merzig als mogelijkheid 

 

8. Volgende bijeenkomst 
 
- 21 oktober 2025 - Rittenbespeking 

Tijdens de rittenbespreking worden de ritten van het jaarprogramma 
inhoudelijk besproken.  
 
 

9. Sluiting 
 
- Om 21:30 sluit de voorzitter de vergadering 


